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STANOWISKO 

Komisji Zdrowia Oświaty i Kultury w sprawie utworzenia klas sportowych 

 

Komisja w obecnym miesiącu spotykała się dwukrotnie: 4 i 8 maja. Jednym z omawianych te-

matów było utworzenie klas sportowych w szkołach podstawowych na terenie miasta. W spotkaniach 

oprócz członków komisji udział wzięli dyrektorzy placówek oświatowych z terenu gminy Sulechów, 

rodzice dzieci uczęszczających do tychże placówek, pozostali radni oraz Pan Burmistrz. Komisja wysłu-

chała wielu opinii oraz uzasadnień odnośnie sensowności utworzenia takich klas. Wszystkie wypowie-

dzi podkreślały bardzo pożyteczną funkcję społeczną takich klas. Dzieci do nich uczęszczające rozwijają 

dodatkowe umiejętności, krzewią sportowy tryb życia i mają duży wpływ na ich późniejsze dorosłe 

życie. Komisja w pełni uznaje obawy Pana Burmistrza o losy budżetu Sulechowa w związku z obecną 

sytuacją natomiast koszt utworzenia klas sportowych wydaje się relatywnie niewysoki w stosunku do 

pozytywów jakie za sobą niesie ich utworzenie. Zdanie to podzielali nie tylko członkowie komisja ale 

także pozostali radni w tym Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski – jednocześnie 

inicjator tego spotkania, który zwracał uwagę na zasadność utworzenia takich klas jako alternatywy 

dla młodzieży spędzania wolnego czasu rozwijając sportowe umiejętności. Bardzo cenny był także głos 

rodziców, którzy bardzo by sobie życzyli aby takie klasy powstały gdyż są bardzo przekonani, że dla ich 

dzieci będzie to najlepsze rozwiązanie; połączenie nauki oraz rozwijania sportowych pasji w myśl sta-

rożytnej zasady „w zdrowym ciele, zdrowy duch”.  

W związku z powyższym Komisja jednomyślnie rekomenduje Panu Burmistrzowi utworzenie 

klas sportowych w Szkołach Podstawowych na terenie Sulechowa. 
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